
 

 

 

Open Podium Agenda initiatief Bomenrijen St. Vituskerk Stiens  

Woensdag 4 september 2019, Raadszaal, 21.30 uur  

Portefeuillehouder Wethouder De Haan  

Ambtelijke ondersteuning Fokko de Vegt, Nico Kelderhuis 

Initiatiefnemers CDA  : Aaltsje Meinderts, hoofdindiener 

D’66 : Johan Magré 

GBL  : Sikko Klaver 

PvdD : Caroline de Groot 

Raadsadviseur Sylvia Schut 

 

Inleiding 

Het doel van de initiatiefnemers is om een mogelijkheid te vinden om de bomenrij rond de Sint 

Vituskerk te Stiens te redden met hulp van de gemeentelijke overheid. 

In het Open Podium zijn zij vooral benieuwd naar het concrete verzoek van de eigenaren en 

naar het algemeen belang van de bomenrij zoals de vertegenwoordigers van het dorp dat zien. 

Daarnaast willen zij de mogelijkheden tot renovatie van de bomenrij bespreken met 

deskundigen. 

Uit te nodigen gasten:  

- Monumentenstichting Leeuwarderadeel 

- Kerkrentmeesters PG Stiens 

- Plaatselijk Belang Stiens 

-            Groenprojecten en advies Witteveen 

 

Na het Open Podium overwegen de indieners met een motie te komen om gelden beschikbaar 

te stellen voor de historische bomenrij. Deze kan in de Politieke Dialoog besproken worden. 

 

Traject  tot dusverre 

De gemeenteraad van Leeuwarderadeel heeft op 7 mei 2017 unaniem een motie aangenomen 

betreffende bovengenoemde bomenrij. Daarin staan 2 verzoeken aan de gemeente 

Leeuwarden waarbij erop aangedrongen wordt hier op redelijke termijn mee aan de slag te 

gaan. 

 

Op 20 juni heeft PG Stiens het college van Leeuwarden per brief verzocht om de uitvoering van 

deze motie voortvarend ter hand te nemen. 

 

Op 29 november heeft het college van Leeuwarden richting PG Stiens per brief meegedeeld 

hoe het college de uitvoering van deze motie heeft opgepakt (niet in cc naar gemeenteraad). 

 

Op 18 maart heeft PG Stiens de raadsfracties van Leeuwarden uitgenodigd om op locatie de 

situatie te bespreken. In de uitnodiging staat dat het college van Leeuwarden niet bereid is de 
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motie uit te voeren. 

 

Eind maart verzoek PG Stiens om in een Open Podium met de raad de situatie te bespreken.  

 

De agendacommissie heeft besloten hier niet in mee te gaan maar eerst het college te vragen 

om  schriftelijke reactie richting raad over de uitvoering van de motie. Het college is daarop 

weer in gesprek gegaan met de kerkmeesters en dit heeft uiteindelijk geleid tot de brief van het 

college van 8 mei jl. 

In reactie op deze brief verzoeken de initiatiefnemers om dit Open Podium. 

 

Leesstukken in Ibabs 

 

Brief van het college d.d. 8 mei 

 

Voor alle overige documenten: https://www.pgstiens.nl/reddebomen 
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